
Från: Fredrik Olofsson [mailto:olofsson@mail.com]
Skickat: den 26 april 2016 23:28
Till: Funktionsadress Receptionen <receptionen@bollebygd.se>
Ämne: Enkel fråga till Christer Johansson 28/4-16

Efter den senaste tidens ifrågasättande av exploateringsområdet Bergadalen alt. Öster om Skräddargårdshöjd alt.  
Bergadalspark i media och folkmun är min enkla fråga till kommunstyrelsens vice ordförande Christer  
Johansson,som är den som skrivit under exploateringsavtalet.

Anser du att det är politikens eller tjänstemännens ansvar att granska en blivande samarbetspartner ?

Fredrik Olofsson (C)

Skickat från min iPad
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